
 

Referat af bestyrelsesmøde Fredericia Transport & Logistik 27. august 2024 kl. 08.30-10.00: 
 
Deltager: Reimund Steffensen, Amalie Laigaard, Kristian Bendix Drejer, Torben Aldershaab, 
Mikkel Ø. Kruse og Maria Bejer Clausen 
 
Fraværende: Nils Christiansen, Henrik Herum og Claus Therkelsen 
 
 
Orientering fra møde med Fredericia Kommune siden sidst 
Pkt. FK 

1. Oprydning vejarealer ved byggepladser – Kommunen kikker videre på hvilke muligheder 
der forligger 

2. Ved henvendelser om trafikaleproblemer eller lyskryds der ikke virker etc. Opfordre 
Kommunen til at vi benytter app’en ’Giv et praj’. Kommunikeres til medlemmer også. 
 

Pkt. FTL 
3. Skiltning af Afkørsel 61 efter endt projekt – Taulov Transportcenter 

Problemstilling: Taulov Transportcenter er ikke et transportcenter. Fredericia Kommune er 
blevet bedt af Vejdirektoratet om at forholde sig til hvad arealet så skal hede.  
 
Konklusion: bestyrelsen forholder sig til problemstilling når der har været møde mellem 
Fredericia Kommune og Vejdirektoratet. Maria deltager på FTLs vegne.  

 
Bestyrelsesmøde 
 

1. Godkendelse af dagsorden  
Godkendt 

 
2. Gennemgang og godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Godkendt 
 
3. Orientering fra formanden  

- Generel orientering fra paragraf 17. Ingen nye aktiviteter siden sidst 
- 3. Lillebæltsforbindelse 

Torben orienterede sammen med Kristian om historikken omkring en 3. 
Lillebæltsforbindelse samt om hvad Trekantsområdet Danmark ser processen fremad. 
Dog med det men at bestyrelsen i TDK først samles den 2. september 2024.  
Bestyrelsen finder dialogen positiv. Er spændte på hvad dagens gå-hjem arrangement 
viser. 
Maria fortæller der er 30 tilmeldte. 
 

Orientering fra Business Fredericia  

- Generel orientering fra Kristian om erhvervsudviklingen i Fredericia. OBS på at der er 
meget vejarbejde rundtomkring pt.  
Budgetforhandlingerne er startet i Fredericia Kommune. Kristian orienterer om at vi 
forventer besparelser som sidste år. 
 

Orientering fra arbejdsgrupperne 

- Arbejdskraft 
Kristian orienterede om fokus på at få skabt praktikpladser og fritidsjobs.  
Bestyrelsen bakker op hvor de kan.  



 

Torben og Kristian orienterede om at paragraf 17 vil gå i gang med at arbejde med det 
rumlige arbejdsmarked  

- Infrastruktur: 
o Møde med Fredericia Transport & Logistik, Vejdirektoratet, CJ Anlæg A/S og 

Fredericia Kommune d. 22. august 2024 
▪ Orientering fra møde. Eventuelle problemstillinger efter endt projekt 

vendes med Fredericia Kommune. Maria forsøger at få inviteret Rene 
Olsen til næste bestyrelsesmøde den 29. oktober 2024 

- Kommunikation: 
o Diskussion af rekruttering til arrangementer samt om FTL skal afholde særskilte 

arrangementer i efteråret. 
o Beslutning: fastholder nuværende niveau 

 
Evt.  
-  Intet  
 

 
 


